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Martin Heidegger (1889–1976) influenced the work of such diverse thinkers as Sartre
and Derrida. In Tool-Being, Graham Harman departs from the prevailing linguistic
approach to analytic and continental philosophy in favor of Heideggerian
object-oriented research into the secret contours of objects. Written in a colorful style,
it will be of interest to anyone open to new trends in present-day philosophy.
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-----------------------------
OOO的第一原典 王座非其莫属 登顶插旗纪念

-----------------------------
还得二刷

-----------------------------
从海德格尔到当代欧陆的一些线索。

-----------------------------
一刷白瞎

-----------------------------
将海德格尔分为两个轴来进行解读，在手-上手和四重实在。第一部分主要简化海德格
尔作为一个重复性的思想家；第二部分解构各种对海德格尔解读的二手文献；第三部分
为自己以后要提出的客体导向哲学奠定地基。但是，我们真能脱离关系主义么？（还是
存疑。）另外，哈曼写作水平真的不怎么样...

-----------------------------
反人类中心主要的tool ontology.

-----------------------------
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